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ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ ΜΕΛΩΝ ∆Σ 
12 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2022 

Στο Μαρούσι σήμερα 12 Φεβρουαρίου 2022 ημέρα Σάββατο και ώρα 17:00 στα γραφεία της ΟΜΑΕ, οδός Λ. 
Σπύρου Λούη 1 -Ποδηλατοδρόμιο του ΟΑΚΑ, συνήλθαν σε συνεδρίαση τα μέλη του ∆ιοικητικού Συμβουλίου της 
ΟΜΟΣΠΟΝ∆ΙΑΣ ΜΗΧΑΝΟΚΙΝΗΤΟΥ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ ΕΛΛΑ∆ΟΣ με το διακριτικό τίτλο ΟΜΑΕ έπειτα από 
πρόσκληση του Προέδρου ∆ημητρίου Μιχελακάκη. 
Παρόντες 
∆ημήτριος Μιχελακάκης -Πρόεδρος 
Αναστάσιος Καρκάνης  -Γενικός Γραμματέας 
Ιωάννης Μεσημέρης  -Α΄ Αντιπρόεδρος 
Γεώργιος Τζήκας  -Ταμίας 
Ιάκωβος ∆ιακουμάκης 
Νικόλαος Μανώλης 
Απόστολος Πάλλας 
Χριστόδουλος Πενταράς 
Ευαγγελία Πλουμή 
Φωτεινή Ψαρράκου 
 

Μαρία Ελισάβετ Τσόνα (πρακτικογράφος) 
 

Απόντες: 
Νικόλαος Περατινός (εκπρόσωπος ΣΟΑΑ) 
 

Προσκεκλημένος: 
κ. Τάκης Κουτσίκος, Πρόεδρος της Εξελεγκτικής Επιτροπής 
 

ΘΕΜΑΤΑ  
1. Υπογραφή προηγούμενων Πρακτικών Συνεδριάσεων ∆Σ 
2. Ενημέρωση ∆ραστηριοτήτων ΕΠΑ 
3. Οικονομική Ενημέρωση 
4. Έγκριση ∆ιοικητικού Απολογισμού 2019 
5. Έγκριση ∆ιοικητικού Απολογισμού 2020 
6. Έγκριση Οικονομικού Απολογισμού 2019 
7. Έγκριση Οικονομικού Απολογισμού 2020 
8. Έγκριση Προϋπολογισμού 2021 
9. Έγκριση Προϋπολογισμού 2022 
10. Έγκριση ∆ιαγραφής Σωματείων 
11. Εκπροσωπήσεις σωματείων 
12. Συγκρότηση Επιτροπής Εγγραφών-Μεταγραφών 
13. Κατασχετήριο – Παπαζαφειρόπουλος 
14. Αίτημα Τσουλόφτα για το 2022 
15. Promotion των αγώνων από την Engine Power 
16. ∆ιαβούλευση για το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο Οδικής Ασφάλειας 
17. Στρατηγικός Σχεδιασμός Αθλητικών Ομοσπονδιών 
18. Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα ACTION 
19. ∆ΙΑΦΟΡΑ 
 
∆ιαπιστώθηκε η σύμφωνα με το Νόμο και το Καταστατικό απαρτία. 
Ακολούθως ξεκίνησε η συνεδρίαση με την ανάλυση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης: 
 
ΑΝΑΛΥΤΙΚΑ 
1. Υπογραφή προηγούμενων Πρακτικών Συνεδριάσεων ∆Σ 

∆εν υπεγράφησαν πρακτικά προηγούμενων συνεδριάσεων. 
 

2. Ενημέρωση ∆ραστηριοτήτων ΕΠΑ 
Μιχελακάκης: Συμφωνείτε με τους κανονισμούς 2022; Από 01/01/2022 είμαστε πλήρες μέλος της FIA. Αυτό 
δημιουργεί οφέλη και υποχρεώσεις. Συντασσόμαστε με τους κανονισμούς ασφαλείας της FIA. Στο 1ο ∆Σ είχαμε 
πάρει μια απόφαση, μετά τα ατυχήματα. Την τιμάμε την απόφασή μας; Εφαρμόζουμε κανονισμούς FIA, όπως 
ορίζει ο αθλητικός νόμος; Ένας ASN μπορεί να κάνει δικούς του κανονισμούς για οικονομικούς λόγους. Στα 
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μέτρα ασφαλείας; Να φύγουμε από τη FIA αν δεν θέλουμε. Σε μέτρα ασφαλείας μόνο αναφέρομαι. Ξέρετε από 
πού κατηγορούμαι και την ώρα της κρίσης λέμε διάφορα; Αν σπάσει νύχι μέσα στο warm up ουαί κι αλλοίμονό 
μας. Θυμίζω την περίπτωση Κυρίτση κλπ. Είμαστε σύμφωνοι; 
Μεσημέρης: Αυτό είναι δεδομένο. 
Ψαρράκου: Μικροπολιτική του κάθε συνεργείου και αγωνιζόμενου σεβαστή μέχρι ένα σημείο. Είμαστε ASN και 
πρέπει να επιδοτήσουμε κατασκευές με homologation που φτιάχνουν τα εργοστάσια. Όποιος θέλει να φτιάξει 
υπεραυτοκίνητο στο συνεργείο της γειτονιάς του να φέρει και υπογραφή. 
Μεσημέρης: Θέλουν να τρέξουν, εμείς θέλουμε συμμετοχές. Είναι και πολιτική της ΟΜΑΕ να πάει λίγο 
μπροστά. 
Ψαρράκου: Όλα τα αυτοκίνητα τρέχουν και όλα προσμετράνε παντού εκτός από το μικτό πρωτάθλημα. 
Υπάρχει αντίρρηση για την Ε; 
∆εν εκφράστηκε καμία αντίρρηση. 
Πενταράς: Ήμουν στη Επιτροπή 4Χ4 επί Κουτσίκου. ∆εν ήμουν στην τελευταία αλλά παρακολούθησα όλες τις 
συνεδριάσεις. Είναι όλοι αξιόλογοι με εμπειρία, έγινε ψάξιμο στα διεθνή γεγονότα με αποτέλεσμα να διαλέγει 
πάντα το καλύτερο. Παραδόθηκαν στην ΕΠΑ κάποιοι κανονισμοί. Στηρίζω ότι αν υπάρχει διαφωνία να 
συζητηθούν στη Γενική Συνέλευση. Να συμμορφωθούμε στους κανονισμούς ασφαλείας της FIA, στα διεθνή 
δεδομένα, να ισχύσουν τα της Επιτροπής. 
Καρκάνης: Ένας τρέχει σε αγώνα Trial με τεχνικούς κανονισμούς για τα ελληνικά δεδομένα και θέλει να πάει σε 
διεθνή αγώνα, θα αλλάξει το αυτοκίνητο; Θα πρέπει οι κανονισμοί μας να είναι όπως η FIA τους ζητά. 
Μιχελακάκης: Σας είπα να ισχύει ότι λέει η FIA. Όταν στηρίζουμε τον κλωβό εκεί που στηρίζεται, τίθεται 
κίνδυνος. Μπορεί η Επιτροπή να υπογράψει ότι δεν τίθεται κίνδυνος και να το στείλουμε στη FIA για 
γνωμοδότηση. ∆εν συμφωνώ πάντα με τη Φωτεινή, αλλά τη σέβομαι. 
Πενταράς: Προτείνω να πάρει η ΓΣ την απόφαση. Το ∆Σ αποφάσισε αυτά τα αγωνίσματα να μη γίνονται στην 
Ελλάδα. 
Ψαρράκου: Κατεβαίνουν για τα 4X4, 4 Γενικοί Κανονισμοί, υπάρχει αντίρρηση; Για τους Τεχνικούς θα δούμε. 
∆εν εκφράστηκε καμία αντίρρηση. 
Αποφασίστηκε ομόφωνα, ότι οι υποβαλλόμενοι Γενικοί Κανονισμοί προς ψήφιση από τη ΓΣ, 
εγκρίνονται όπως αυτοί έχουν αναρτηθεί στο ∆ιαδίκτυο ώστε να τους πάρουν τα σωματεία και σε ότι 
αφορά τους Τεχνικούς κανονισμούς να ισχύσουν οι Κανονισμοί Ασφαλείας της FIA. 
Μιχελακάκης: Κύριε Πενταρά αν έχετε κάποια αντίρρηση θα παρακαλούσα να την υποβάλλεται και να 
καταγραφεί. 
Πενταράς: Εφαρμόζουμε τα διεθνή δεδομένα. Αν δεν υπάρχει αντίστοιχο αγώνισμα στη FIA, θα δούμε 
προτάσεις. 
Ψαρράκου: Σε ότι αφορά τα θέματα ασφαλείας που θα έπρεπε η πολιτεία να φροντίζει, δεν υπάρχουν οδηγίες 
για μπαριέρες από τη FIA. Μου είπαν να δούμε τι λέει το κράτος μας. 
 

3. Οικονομική Ενημέρωση 
Καρκάνης: Για τις λειτουργικές ανάγκες ελέγχου της καταχώρησης οχημάτων στο Σ∆∆Α από τους χρήστες του 
έκανα δύο πληρωμές με την Πιστωτική μου κάρτα. Η μία ύψους 140€ αφορούσε της εγγραφή νέου Οχήματος 
στο Σ∆∆Α, του κ. ΚΙΟΥΡΑΝΗ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ, το οποίο πήρε αριθμό ∆ΤΤ 220001 και πινακίδα ΟΜΑΕ1162 και η 
άλλη, ύψους 60€, που αφορούσε την έκδοση πινακίδας σε όχημα που είχε ∆ΤΤ, ιδιοκτησίας του κ. ΡΙΝΑΚΗ 
ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ, που είχε αριθμό ∆ΤΤ 151039 και του δόθηκε η πινακίδα ΟΜΑΕ1161. Τόσο ο κ. Κιουράνης, όσο 
και ο κ. Ρινάκης έχουν καταθέσει το σχετικό ποσό στο Λογαριασμό της ΟΜΑΕ μετά από σχετική επικοινωνία 
ώστε να γίνει η πληρωμή από την ΟΜΑΕ για να ελεγχθεί η λειτουργικότητα του συστήματος. Θα έπρεπε η 
πληρωμή να γίνει με την κάρτα της ΟΜΑΕ αλλά δεν έχει τακτοποιηθεί ακόμη η διαδικασία χρήσης της από την 
κ. Καραμανίδου και υποχρεώθηκα να κάνω τις πληρωμές τη δική μου κάρτα ώστε να ελεγχθεί και να 
λειτουργήσει το Σ∆∆Α. Επιπλέον αύριο στις 13/2/2022 ξεκινούν τα διαδικτυακά σεμινάρια Τεχνικών Εφόρων. 
Για τις ανάγκες των σεμιναρίων αυτών έκανα εγγραφή για χρήση του Λογισμικού ZOΟΜ για ένα μήνα. Την 
εγγραφή την πλήρωσα με την Πιστωτική μου κάρτα και το τιμολόγιο το κατέθεσα στο Λογιστήριο ύψους 13,99€. 
Αποφασίστηκε ομόφωνα να αποδοθεί στον κ. Καρκάνη το ποσό των 214€ που πλήρωσε με την κάρτα 
του για τις ανάγκες της ΟΜΑΕ. 

 

4. Έγκριση ∆ιοικητικού Απολογισμού 2019 
Ο κ. Καρκάνης διάβασε το ∆ιοικητικό Απολογισμό 2019 και συνοδεύει τα Πρακτικά. 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Εγκρίθηκε ομόφωνα ο ∆ιοικητικός Απολογισμός του 2019. 

 

5. Έγκριση ∆ιοικητικού Απολογισμού 2020 
Ο κ. Καρκάνης διάβασε το ∆ιοικητικό Απολογισμό 2020 και συνοδεύει τα Πρακτικά. 
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‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Εγκρίθηκε ομόφωνα ο ∆ιοικητικός Απολογισμός του 2020. 

 

6. Έγκριση Οικονομικού Απολογισμού 2019 
Ο κ. Κουτσίκος ως Πρόεδρος της ΕΕ διαβάζει την Έκθεση που αφορά το 2019 και την καταθέτει για τα πρακτικά. 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
 Εγκρίθηκε ομόφωνα η έκθεση της ΕΕ και ο Οικονομικός Απολογισμός του 2019. 
 

7. Έγκριση Οικονομικού Απολογισμού 2020 
Ο κ. Κουτσίκος διάβασε τον Οικονομικό Απολογισμό 2020. 

  Εγκρίθηκε ομόφωνα η έκθεση της ΕΕ και ο Οικονομικός Απολογισμός του 2020. 
 

8. Έγκριση Προϋπολογισμού 2021 
Ο κ. Τζήκας διάβασε τον Προϋπολογισμό του 2021. 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Εγκρίθηκε ομόφωνα ο Προϋπολογισμός 2021. 
 

9. Έγκριση Προϋπολογισμού 2022 
Ο κ. Τζήκας διάβασε τον Προϋπολογισμό του 2022. 

   Εγκρίθηκε ομόφωνα ο Προϋπολογισμός 2022. 
 

10. Έγκριση ∆ιαγραφής Σωματείων 
Καρκάνης: Το αίτημα του σωματείου ∆ΡΑΣΙΣ ΣΕΡΡΩΝ το συζητήσαμε και εγκρίθηκε να το θέσουμε στη Γ.Σ. στο 
∆Σ της 21-11-2021, όταν πήραμε και την απόφαση για τη Γ.Σ. που θα κάνουμε σήμερα. Άλλο αίτημα ή πρόταση 
για διαγραφή σωματείου δεν υπάρχει. 
Εγκρίθηκε ομόφωνα το αίτημα του σωματείου ∆ΡΑΣΙΣ Σερρών για τη διαγραφή του από το Μητρώο της 
ΟΜΑΕ. 
 

11. Εκπροσωπήσεις σωματείων 
‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Η νέα εκπροσώπηση στην ΟΜΑΕ του σωματείου ΛΕΝΟΕ, έγινε ομόφωνα δεκτή λόγω του ότι προέκυψε 
νέο ∆Σ στο σωματείο και το σωματείο ήταν συνεπές στις ημερομηνίες που το καταστατικό ορίζει. 
Εγκρίθηκε ομόφωνα η λίστα με τους εκπροσώπους των σωματείων για τη σημερινή Γενική Συνέλευση. 
 

12. Συγκρότηση Επιτροπής Εγγραφών-Μεταγραφών 
‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Αποφασίσθηκε ομόφωνα η αντικατάσταση των κκ. Παπασταθόπουλου και Καρπάνου από μέλη της 
Επιτροπής Εγγραφών-Μεταγραφών, από τους κκ. Πενταρά και ∆ιακουμάκη οι οποίοι θα συνεργάζονται 
με τα λοιπά μέλη της Επιτροπής, κκ Μιχελακάκη, Καρκάνη και Μανώλη. 
 

13. Κατασχετήριο – Παπαζαφειρόπουλος 
 Αναβλήθηκε η συζήτηση του θέματος. 

14. Αίτημα Τσουλόφτα για το 2022 
 Αναβλήθηκε η συζήτηση του θέματος. 
15. Promotion των αγώνων από την Engine Power 
 Αναβλήθηκε η συζήτηση του θέματος. 
16. ∆ιαβούλευση για το Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο Οδικής Ασφάλειας 
 Αναβλήθηκε η συζήτηση του θέματος. 
17. Στρατηγικός Σχεδιασμός Αθλητικών Ομοσπονδιών 
 Αναβλήθηκε η συζήτηση του θέματος. 
18. Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα ACTION 
 Αναβλήθηκε η συζήτηση του θέματος. 
19. ∆ΙΑΦΟΡΑ 
Πενταράς: Επιθυμώ να μπω στην Οργανωτική Επιτροπή του Ιστορικού Ακρόπολις. 
Μιχελακάκης: ∆εν είναι θέμα της στιγμής. 

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύνεται η συνεδρίαση. 

(Ακολουθούν οι υπογραφές) 


